

התעודות האלה מאשימות את הישוב וביחוד את פ"ח... (מה שהספקתי לראות מרשימתו שנתן לי - אלה הן תעודות מפ"ח, שנמסרו לו כנראה ע"י הועד לכתיבת ספרו).

אפטר מוסר שהחלטת הפה"צ אומרת שלא יכנסו במו"מ רשמי עכשיו בדבר האחד, אלא בתחלטה המועצה החדשה שתקרא בעוד 4 או 6 שבועות.

גולדה מודיעה שכבר ב-11 לאוקטובר היתה צריכה לזהות באמריקא, כי ביום זה היתה הועידה של הליגה. היא לא יכלה לנסוע אם מאירסון לא יהיה מסודר בעבודה (הוא מנהל ספרים, קורספונדנס אנגלי, אבל לא כותב במכונה).

כ"ו חשוון
10 אוקטובר
יום ד'

אהרונוביץ מודיע שלמרות ההחלטה של מועצתם הם מוכנים לאחד ומתכנים לפעולתנו.

סידרנו משלוח 100 לירה למשלחת בברלין. טלגרפתי לזלמן.

ישיבת ועדת האחד. החלטנו להזמין השה"צ לישיבת אחדנו בשבוע הבא, ביום החמישי. עד אז נעבור על הצעת המצע ונכניס בו תקונים. מזכירות הקבוץ המאוחד תזמין אף היא את מזכירות הקבוץ הארצי של השה"צ בשאלת האחד.